
TIK tennis

Referat af bestyrelsesmøde 23. april 2018

Tilstede :             Jørgen Skovbæk  ( JS )

                             Maybrit Christensen ( MC )

                             Michael Frandsen   ( MF )

                             Alis Rasmussen   (AR )

                             Jørgen Weje   ( JW )

Afbud  :                Inga Jensen  ( IJ  )

Dagsorden :       !.    Overtagelse af administrationen af TIK tennis

                             2.   Åbning af udendørssæsonen

                             3.    Klubhusudvalget

Ad  1.  :                Der blev udvekslet erfaring om hvad vi hver vidste om klubmodul, og sæsonen

      2018 blev åbnet således at kontigentopkrævning for 2018 kunne ske pr 30. april    
      for de medlemmer, der har indberettet dankort.

                              Adgangsrettigheder til systemet blev tilrettet og den afgående bestyrelse slettet.

                              Vi mangler endnu at modtage materialer fra den tidligere kasserer, så vi kan be-

                              gynde bogføring for 2018.

Ad 2 :                      Åbning af udendørssæsonen blev aftalt til 14. maj da hele bestyrelsen først er i 

                                DK på denne dato.  Vores træner Mathias holder tennissens dag den 5. maj og 

                                får hjælp af en  kammerat da vi ikke kan deltage.

                                Udendørsbanerne vil være klargjorte til den 5. maj men ikke mange dage før.

Ad 3 :                       Klubhusudvalget var parate til at klargøre klubhuset i næste uge. Havemøbler

                                 sættes frem, der sker rengøring i skabe og en større oprydning i depotrummet.



                                  Der blev givet carte blanche til at kassere alt der ikke synes relevant      

                                  fremadrettet.

                                  Der var ønske om at indkøbe 2 nye kaffemaskiner og et havebord med stole 

                                  magen til de 3 sæt vi allerede har. Dette blev bevilget.

                                  Endvidere ønsker man at male gavle på klubhuset og TIC vil blive forespurgt

                                  om de vil betale malingen.

                                  Taastrup den 21. maj

                                   

                                                                                              

                           


